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产品名称 预制水泥房模具 移动图片大样图

公司名称 保定市清苑区永久模具机械加工厂

价格 100.00/个

规格参数 品牌:永久模具
型号:常规
产地:保定

公司地址 河北省保定市清苑区阎庄乡南阎庄村（经营场所
）

联系电话 0312-6793280 15233728688

产品详情

    预制水泥房模具  移动图片大样图

    河北保定永久建材模具机械加工厂——TEL：15233728688（微信同步）  QQ：240919606， 

     水泥房模具有造型美观，价格适宜，水泥房模具，经济实用。保定永久模具厂生产的移动水泥房
模具产品型号齐全，现为有需要的顾客呈现水泥房模具大样图。我厂生产的水泥房模具具有防潮抗地震
隔热隔音具有防台风保温等特点。房屋自重轻，水泥房模具样式，辆吨的货车可以装载的活动房全部构
件，运输既方便又节省；具有规格化的标准构件，可根据用户需要组装各种面积大小不等，用途不同的
活动房；

     水泥房模具的主体材料是磷镁夹心活动板，其特点是隔热保温效果好。安装拆迁方便；水泥房模
具特别适合大型厂房，建设工程指挥部项目经理部市内建筑工地，办公职工宿舍伙房餐厅仓库水泥库及
大型工地的整体生活区用房。水泥房模具,水泥板房模具生产中心行业在如今已经逐步得到发展，这是因
为，现在城市的美化已经跟上步伐，在每个小细节处都做到了很好的处理，公路引水沟钢模具也是由从
前的简单造型，到今天的各类样式得到了空前的发展。在模具的使用寿命、脱模难易、材料性能、生产
价格以及表面结构方面都有了很大的改性。生产出来的具有表面光滑，不变形，不用托板，脱模时间短
，破损率低，周转次数快，广受客户好评!

   

     The mould of the cement house has beautiful appearance and suitable price, and the mould of the cement
house is economical and practical. The mould product of the mobile cement house produced by Baoding permanent
mould factory is complete. Now, the large sample of the cement house mold is displayed for the customers who need
it. The mould of cement house produced by our factory has the characteristics of moisture-proof, anti seismic, heat
insulation, sound insulation, and anti typhoon insulation. The house has light weight, the mold style of the cement
house, the whole component of the moving room which can be loaded by a ton of truck, and it is convenient and



economical to transport; the standard components can be used to assemble various active rooms of different sizes and
uses according to the needs of the users.

     The main material of the cement house mold is a phosphate magnesium sandwich movable plate, which is
characterized by good heat insulation effect. It is convenient to install and remove; the mold of the cement house is
especially suitable for the large factory building, the construction site of the Project Manager Department of the project
command department, the cement storehouse of the office worker's dormitory dining room and the whole living area
of the large site. The mold of the cement house and the mold production center of the cement house have been
gradually developed now. This is because the city's beautification has kept up with the pace, and has done well in every
small detail. Exhibition. Great changes have been made in the service life of mould, the difficulty of mold release,
material properties, production price and surface structure. The product has smooth surface, no deformation, no
pallet, short stripping time, low breakage rate, fast turnover times, and widely praised by customers.
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